
obecni 14

wszyscy 15

procent 93,33 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XXIII Sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 28 września
2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara nieobecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XXIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XXIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania, witając
wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych osobowych i nagrywaniu
obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego głosowania. Na podstawie listy obecności
stwierdził prawomocność do podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 14.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący zaproponował, że Informacja Burmistrza oraz Interpelacje, zapytania i wnioski
radnych zostanie przeniesiona po punkcie 7 uchwałach, a przed punktem Interpelacje, zapytania.
Porządek obrad Radni przyjęli ze zmianami.

głosowanie Przyjęcie porządku obrad.

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 28 września 2020 r.

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia XX sesji Rady Miasta Wojkowice.
Protokół z XX sesji przyjęto bez uwag.

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia XXI sesji Rady Miasta Wojkowice.
Protokół z XXI sesji przyjęto bez uwag.

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia XXII sesji Rady Miasta Wojkowice.
Protokół z XXII sesji przyjęto bez uwag.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:
6.1. Projekt uchwały nr 212/2020 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2020.

głosowanie Projekt uchwały nr 212/2020 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na rok 2020.

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 września 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA



12 ROGALSKA Barbara nieobecna

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6.2. Projekt uchwały nr 213/2020 w sprawie: w sprawie zasad udzielania z budżetu
gminy Wojkowice dotacji celowych na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji w
zakresie ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru tych inwestycji
do finansowania lub dofinansowania.

głosowanie Projekt uchwały nr 213/2020 w sprawie: w sprawie zasad udzielania z budżetu gminy Wojkowice
dotacji celowych na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji w zakresie ochrony środowiska i
gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru tych inwestycji do finansowania lub dofinansowania.

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 września 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara nieobecna

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6.3. Projekt uchwały nr 214 /2020 w sprawie : wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
bezprzetargowej prawa własności nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr
2070/34, obręb Wojkowice o powierzchni 2 012m2, położonej w Wojkowicach przy ul.
Długosza.



głosowanie Projekt uchwały nr 214 /2020 w sprawie : wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej
prawa własności nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 2070/34, obręb Wojkowice o
powierzchni 2 012m2, położonej w Wojkowicach przy ul. Długosza.

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 września 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara nieobecna

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6.4. Projekt uchwały nr 215 /2020 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy
dzierżawy NiZ.6845.6.2015 zawartej na czas oznaczony 25 lat, dotychczasowemu
dzierżawcy, o kolejne 5 lat.

głosowanie Projekt uchwały nr 215 /2020 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy
NiZ.6845.6.2015 zawartej na czas oznaczony 25 lat, dotychczasowemu dzierżawcy, o kolejne 5 lat.

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 września 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara nieobecna

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6.5. Projekt uchwały nr 217/2020 w sprawie przyjęcia Strategii elektromobilności dla
Miasta Wojkowice na lata 2020-2036.

głosowanie Projekt uchwały nr 217/2020 w sprawie przyjęcia Strategii elektromobilności dla Miasta Wojkowice
na lata 2020-2036.

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 września 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA



7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara nieobecna

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania radnych do
przedstawionej informacji.

Z przyczyn osobistych opuszcza sesję radny Dariusz Ostręga i Pani radna Zdzisława Zawada.
Burmistrz zaczął od informacji że, jeżeli chodzi o bieżącą sytuację to tak jak Państwo mają okazję
widzieć obserwować tak jak to zostało wyrażone uwypuklone w sprawozdaniu cały czas
realizujemy ambitny plan rozwoju w zakresie inwestycji tutaj można by było mówić długo i długo,
dlatego może bym tutaj jednak poprosił państwa o jakieś ewentualne pytania bo tak dzisiaj na
przykład była rozmowa z Radiem Piekary miała trwać kilkanaście minut potrwała prawie godzinę,
więc właśnie a propo tych inwestycji, tych działań. Jeżeli państwo mają jakieś pytania to bardzo
proszę.Z takich absolutnie najświeższych spraw to w piątek właśnie tak jak rozmawialiśmy
wstępnie na komisji łączonej zostały powieszone dwa przetargi, w zakresie wymiany oświetlenia
na ledowe w obrębie ulicy Morcinka Sucharskiego Zacisze i tego właśnie rejonu Kopalniana Chodzi
o to, żeby właśnie zakończyć temat ledowych Wojkowic i też przymierzamy się do wymiany
oświetlenia parkowego na ledowe Można powiedzieć, że w całym mieście będziemy mieli
oświetlenie ekologiczne ledowe i sprawa będzie w tym zakresie zakończona. Złożyliśmy także
wnioski z tego względu, że Drodzy Państwo jest druga tura funduszy inwestycji samorządowych
względnie lokalnych bo czasami tutaj też w każdym razie jest drugi nabór wniosków w zakresie
rządowego programu. W pierwszej edycji dostaliśmy z góry ponad 2 miliony złotych o tym
wspominał pan Skarbnik teraz wnioskujemy o środki na budowę oczyszczalni ścieków oraz
kanalizacji. Nie mam zielonego pojęcia jak to będzie wyglądało z tego względu, że wnioski są
składane do wojewody następnie trafiają do komisji i są one oceniane przez zespół powołany
przez Pana Prezesa Rady Ministrów Pana Premiera Mateusza Morawieckiego, więc no tutaj jest to
dosyć taka nowa sytuacja nie mieliśmy jeszcze z nią do czynienia także zobaczymy. Złożyliśmy
także wniosek za sklepem „Pod ręką” na parking oraz na ulicę Rodzinną, więc w sumie tych
różnych spraw jest wiele. Jak uda się chociaż pozyskać finansowanie na jedną z nich to będziemy
przeszczęśliwi z tego względu, że tak jak mówię no tutaj cała Polska składa wnioski 7 miliardów to
jest kwota niebagatelna ale czy można powiedzieć potrzeba każdego samorządu to nie są zbyt
wielkie środki. Tak jak mówiliśmy trwa wymiana sieci wodociągowej w ulicy Brzeziny. Po
odkopaniu ulicy doszliśmy do wniosku, że stan wodociągu jest taki, że trzeba go wymienić.
Dlatego zleciliśmy takie działanie właśnie naszej spółce Wojkowickie Wody, która przygotowała
się sprzętowo i też przeciera szlaki pod kątem budowy kanalizacji deszczowej i sanitarnej bo
liczymy się z tym, że niestety budowa kanalizacji będzie wiązała się też z gruntowną modernizacją
sieci wodociągowej i tak to tak to generalnie wygląda. Poza tym kret, który został zakupiony oraz
te pozostałe urządzenia umożliwią tutaj właśnie konsekwentną wymianę sieci wodociągowej.
Wiemy w jakim jest stanie co roku staramy się wymieniać poszczególne części. Myślę, że gdyby
taka intensywność pojawiła się w poprzednich dekadach wówczas byśmy nie mieli takiej sytuacji,
że ileś procent sieci wodociągowej ma już ponad 50 lat. Także no tutaj najważniejsza jest
konsekwencja systematyka no i to działanie będziemy podejmować. Pozostałe inwestycje z tego
co wynika z rad budowlanych z tego co wynika z informacji które cały czas napływają idą zgodnie
z harmonogramem zgodnie z planem. Tutaj może państwo będą pytać ewentualnie o zakres
dotyczący budowy ronda. Jeżeli chodzi o kwestie korków, kiedy to się skończy. Bo to są takie
podstawowe kwestie, które myślę spędzają sen z powiek wielu osobom. Bo te pytania cały czas
się w jakiś sposób pojawiają. No niestety Drodzy Państwo, jak chcemy mieć ładne i dobrze
skomunikowane centrum, które jest przejezdne w każdej porze dnia i nocy, gdzie nie ma korków.
No tutaj taka jest decyzja o budowie ronda. Jest ruch wahadłowy wprowadzony. Innej możliwości
nie było. Tutaj obserwowaliśmy z Panią Naczelnik tą sytuację. Bo była była kwestia związana z
funkcjonowaniem świateł. Te światła zostały w ciągu ulicy Sobieskiego wydłużone, żeby była
większa przepustowość. Natomiast no niestety nie mam już wpływu na kierowców, którzy
przejeżdżają na czerwonym świetle, a dzieje się to nagminnie. Zdarzają się sytuację, że
zatrzymuje się ktoś na czerwonym świetle jest pomijany przez trzy inne samochody, więc tutaj
należałoby po prostu zaapelować o zdrowy rozsądek do kierowców. Prawo ruchu drogowego mówi
wprost są to wykroczenia drogowe. Oczywiście policja będzie incydentalnie weryfikowała takie



sytuacje. Będzie tam w jakiś sposób w miarę możliwości stawała, po to, żeby to w jakiś sposób
usprawnić. Natomiast nie ma takiej możliwości drodzy państwo, bo niektórzy wyobrażają sobie to
w taki sposób, że jest piękny nowoczesny komisariat to w ogóle w ramach podziękowania policja
będzie tam w ogóle ruch cały sterowała. Musimy mieć świadomość tego, że komisariat obsługuje
trzy gminy. Jedno miasto Wojkowice dwie gminy wiejskie w postaci Bobrownik Psar. W sumie jest
to ponad trzydzieści pięć tysięcy mieszkańców mnóstwo infrastruktury drogowej, więc no tutaj
należy przede wszystkim zważyć na to, że takie działania są możliwe incydentalne. Po to jest
sygnalizacja świetlna, żeby do niej się dostosować, żeby przestrzegać zasad ruchu drogowego i to
jest jakby ten element. Jeżeli chodzi o czas okres to wydaje się i dążymy do tego, żeby zadanie w
jakiś sposób przede wszystkim w zakresie ronda zostało skończone do końca bieżącego roku do
końca grudnia. Cała inwestycja zgodnie z umową, która została zawarta powinna zostać
zakończona do końca lutego 21 roku. Więc myślę że tutaj przede wszystkim trzeba trzymać kciuki
za warunki pogodowe. Słyszymy, że tutaj prognozowana jest ciepła zima. Ponoć śniegu nie
będzie. To automatycznie spowoduje, że będzie można te zadania inwestycyjne przyspieszyć.
Natomiast jest drugi temat, który jest trudniejszy, czyli można powiedzieć i chyba to nie będzie
jakieś nadużycie szalejąca pandemia koronawirusa z dnia na dzień pojawia się coraz więcej
zakażeń i nie wiemy jakie to będzie miało wpływ na realizację tych prac, z tego względu, że przy
pierwszej fali te prace szły zgodnie z planem nie było żadnych problemów. Natomiast no pojawia
się pytanie co się wydarzy w sytuacji kiedy iluś pracowników zostanie zakażonych nie będą mogli
wykonywać pracy no i wtedy automatycznie to spowoduje niestety wydłużenie tych wszystkich
terminów. Tak to generalnie wygląda. Zobaczymy drodzy państwo co przyniesie przyszłość. Jeżeli
chodzi o wpływy do budżetu z tytułu PITu za poprzedni miesiąc, bo to też o tym będę wspominał
będę o tym informował za miesiąc sierpień jest to o 10% mniej niż w ubiegłym roku  więc powoli
ta sytuacja zaczyna się w jakiś sposób powiedzmy stabilizować. Natomiast te ubytki są znaczne i
tak to trzeba ocenić. No mam nadzieję, bo też należy zaapelować i powiedzieć sobie otwarcie, że
dystans społeczny maseczki to są najlepsze możliwe sposoby, jeżeli chodzi o uniknięcie
zakażenia. Nie ma nic lepszego tutaj trzeba drodzy państwo zachować absolutnie zdrowy
rozsądek. Zwłaszcza w tym okresie,który się zbliża bo to będzie bardzo trudny czas dla nas
wszystkich, więc myślę, że jakoś jakoś sobie z tym wspólnie poradzimy. Miasto myślę jest
przygotowane. W rezerwach mamy sześć i pół tysiąca maseczek.Więc one będą uruchomione na
pewno w taki sposób, że w momencie kiedy będą takie potrzeby zapotrzebowania zgłoszenia to
będziemy te maseczki przekazywać z tego względu, że w pierwszej odsłonie do każdego punktu
adresowego dostarczaliśmy jedną maseczkę. No ale później pojawiły się różnego rodzaju tematy
spekulacje te maseczki były wyciągane, więc raczej będziemy szli w kierunku takim, że tutaj na
tak zwane zamówienie to maseczki będą udostępniane i tak to myślę, że będzie funkcjonowało.
Jeżeli chodzi o pozostałe elementy tutaj w zakresie urzędu miasta podpisałem stosowne
dokumenty dotyczące pracy zdalnej, więc jesteśmy na to przygotowani. Jest zakupiony stosowny
sprzęt, więc w razie czego będziemy mogli działać w taki właśnie sposób. Jeżeli chodzi o szkoły no
tutaj drodzy Państwo cały czas są przekazywane te laptopy dzieciom. Mam nadzieję, że unikniemy
tutaj jakiejś sytuacji szczególnie trudnej. Nie ukrywam, że zastanawiam się nad tym, żeby tylko to
oczywiście sprawa dotycząca jeszcze takiej szerszej analizy. Natomiast pojawiły się na rynku testy
pięciominutowe, które pozwalają wykryć koronawirusa. No i pojawia się takie właśnie pytanie czy
nie będziemy właśnie szli w taką stronę, żeby ewentualnie zakupić jakąś partię testów, taką
próbną zobaczyć jak to funkcjonuje. Z myślą właśnie oświacie o funkcjonowaniu Oświaty jako
takiej żeby móc szybko i sprawnie weryfikować tego typu sprawy no tutaj kwestia jest taka, że
jeden taki test to jest koszt w okolicach 10 $ taka jest mniej więcej podana cena. No więc
widzimy, że jest to kwota około 38 zł no należałoby te pewne rzeczy po analizować po sprawdzać,
ale myślę, że to by było też duże ułatwienie z tego względu, że jeżeli zaczną się szkoły zamykać.
Jeżeli zacznie funkcjonować szkoła zdalna to automatycznie no musimy liczyć się z tym, że
pojawią się problemy pod tytułem no rodziców. Pracuje dwójka jedno będzie musiało siedzieć z
dzieckiem w domu to automatycznie wpłynie na PKB na rozwój i na wpływy do budżetu, więc należy
przede wszystkim te sprawy sensownie przeanalizować i będziemy na pewno drodzy Państwo o tym porozmawiać.
Natomiast no wydaje się, że szybkie testowanie dystans społeczny maseczki to jest to co powinno nas interesować.
Wydawało się, że prawda coś tam wygasa się. Niektórzy już nawet wieścili odwrót pandemi. Natomiast no musimy się
przygotować na najgorsze po to, żeby ewentualnie w jakiś sposób tutaj reagować. 

8. Interpelacje, zapytania, wnioski radnych
Do Rady Miasta wpłynęły dwie interpelacje Pani Ilony Kupczak w sprawie zalewania posesji przy
ul. Długosza 24a podczas zwiększonych opadów deszczu oraz odbudowy drogi w ul. Długosza oraz
chodnika przebiegającego wzdłuż ul. Długosza od skrzyżowania z ul. Jana III Sobieskiego do
granicy z Psarami. Pani Radna otrzyma odpowiedź na piśmie. Radny Krystecki zapytał o kwestie
remontu i świateł i zamknięcia wjazdu ulicy Sobieskiego w ulicę Pułaskiego (brak znaków objazdu
czy dojazdu do sklepów). Burmistrz powiedział, że zna temat i będą prowadzone rozmowy na
najbliższej radzie budowy, bo muszą przeanalizować i znaleźć rozwiązanie. Radna Kupczak
zapytała odnośnie budowy drogi w ulicy Brzeziny oraz jak wygląda sprawa z mediami,
wodociągiem z kanalizacją oraz czy budowa tej drogi będzie przebiegała do rondka, które w tej
chwili tam jest tak prowizorycznie wyłożone. Burmistrz poinformował, że infrastrukturę w postaci
kanalizacji deszczowej budujemy od podstaw, a Wodociąg, tak jak mówiliśmy wymieniamy, bo po
prostu musi być wymieniony. Jeżeli chodzi o zakres rzeczowy. W pierwszym etapie przebiega on
od granicy z ulicą z Psarami do rondka wraz z budową tego rondka. Takie rozwiązanie
komunikacyjne przysporzyło nam więcej punktów w zakresie oceny wniosku, które były złożone w



zakresie funduszu dróg samorządowych, czyli dzięki temu uzyskaliśmy to dofinansowanie.
Liczymy się z tym, że po wykonaniu tego pierwszego etapu będziemy chcieli docelowo też
komunikować dalszą część ul Brzeziny, czyli wykonać drugi etap. To spowoduje automatycznie, że
natężenie ruchu zniknie w sposób istotny, jeżeli chodzi o ul Długosza. Z tego względu, że ludzie
będą kierować się właśnie na ul Brzeziny, bo będzie wjazd z ul Sobieskiego no i w tamtym miejscu
pojawi się na pewno taka wizja polegająca na tym, że gdyby tego rondka nie było no to by był
dosyć duży można powiedzieć interwał czasowy w zakresie przejazdu na tym skrzyżowaniu.
Natomiast to rondo eliminuje ten problem jest to rozwiązanie też przyszłościowe. Radna
Chmielewska podziękowała za wykonane prace na przystankach na Łęgu oraz poruszyła ponownie
temat starego drzewa na rogu na skrzyżowaniu Gierymskiego i Paderewskiego (gałęzie co
wichura lecą i mogą uszkodzić kogoś lub coś). Poprosiła, żeby wpłynąć na Polskie Wody, żeby
zrobili coś z rzeką, bo pokosili trawy i wszystko wepchnęli do koryta i od Fitelberga od mostku
prawie, że do końca do Brynicy rzeka jest cała zarośnięta. Jak przyjdzie większe opady albo
topiący się śnieg i to zamarźnie to po prostu zrobi korki, woda się podniesie i te wzmocnione wały
tego nie wytrzymają albo jak się zrobi taki zacny opad to może dojść do tego, że przeleje i znowu
będzie kłopot. Burmistrz poinformował, że w zakresie Wód Polskich będziemy interweniować
(dokumentacja zdjęciowa i stosowne wnioski będą w tym zakresie przesyłane są przesyłane), a w
sprawie tego drzewa po ostatniej sesji przekazał Pani naczelnik te uwagi i wspólnie z p. Polak
postarają się jakoś ten temat ugryźć. Naczelnik Nowak dodała, że radna dostała informację, że to
drzewo jest na prywatnej posesji, natomiast w zakresie Wód Polskich to będzie w październiku
komisja Gospodarki Komunalnej. Radna Musiał zgłosiła problem bankomatu, ponieważ w ostatnim
czasie  kilkukrotnie zdarzyły się awarie terminali płatniczych w sklepie Netto. Skarbnik
poinformował, że zbada ponownie tą sprawę, bo być może te okoliczności uległy zmianie nie tylko
te nasze lokalne, ale podejście banku do problemu inwestowania w nowe urządzenia tego
rodzaju.Radny Sitko zapytał o II etap drogi na Osiedlu PKWN ( kiedy będzie). Burmistrz
odpowiedział, że drugi etap zostanie wykonany przy okazji budowy II etapu kanalizacji deszczowej
i sanitarnej, który nie został jeszcze zrealizowany. Firma Machnik, która jest wykonawcą drugiego
etapu budowy kanalizacji deszczowej i sanitarnej już jest właśnie na etapie przygotowywania
koncepcji. Wówczas będziemy już szli dalej, jeżeli chodzi też o infrastrukturę drogową, bo to
dotyczy nie tylko Osiedla PKWN tylko praktycznie każdej ulicy w Wojkowicach, która jest objęta
budową kanalizacji. Jak już dostaniemy koncepcję będzie później projektowana dokumentacja.
Radna Kosmalska zapytała o plac zabaw przy Przedszkolu oraz o to czy już byli właściciele firmy
Eko Bolesław w sprawie tej drogi, którą chcą tam robić od strony Rogoźnika i czy już były
spotkania w Urzędzie i w Rogoźniku Bobrownikach gminie Bobrowniki? Burmistrz powiedział, że
jeżeli chodzi o sprawę numer jeden to dokonana została wizja w terenie i zostały oznaczone
drzewa do wycięcia. Następnie w sposób ekspresowy zostanie wykonany ten plac zabaw z uwagi
na to, że firma która wygrała przetarg to wszystko ma już przygotowane i w pierwszym tygodniu
października ten plac zabaw powstanie. Natomiast jeżeli chodzi o sprawę numer 2 to dzisiaj takie
spotkanie miało się odbyć, ale otrzymaliśmy informację, że jeden ze wspólników jest chory.
Pojawiła się propozycja spotkania w dniu jutrzejszym, także po spotkaniu ja przekaże Pani radnej
telefonicznie wynik tychże rozmów. Przewodniczący zwrócił się z prośbą o to, żeby przerzedzić
korony drzew, żeby światło docierało do chodnika na ulicy Głowackiego, aczkolwiek widział, że się
pojawiły jakieś ponumerowane drzewa to chyba do wycięcia i dodał, że imieniu mieszkańców ulicy
Głowackiego prosi o zagospodarowanie środków finansowych na budowę lub modernizację
chodnika w przyszłym roku. Radny Mania poruszył jeszcze kwestię znaków
poziomych(przekreślonych) i pionowych przy światłach poprosił o to, żeby nie tylko upominać
kierowców, ale także pieszych, żeby przechodzili w miejscach do tego wyznaczonych oraz
powiedział o sytuacji koło Netto, gdzie zostały przemalowane pasy, natomiast stare nie zostały
zdarte i często ludzie wychodzący z przystanku po prostu idą na te stare pasy, mimo, że przejścia
dla pieszych tam nie ma. Poprosił o zwrócenie się do Powiatowego Zarządu Dróg o ich zmycie lub
faktycznie ich przekreślenie, żeby nie wprowadzały w błąd. Radny Mania zadał pytanie odnośnie
katastrofy budowlanej na ulicy Sobieskiego jak tam postępowanie z przymuszeniem właściciela do
uprzątnięcia gruzu,bo rośliny zaczęły już wchodzić na chodnik i praktycznie nie ma możliwości
przejścia tamtą stroną. Prosił o interwencję w tym zakresie i odpowiedź. Burmistrz poinformował,
że chcemy, żeby na każdej ulicy w Wojkowicach był po jednej stronie taki dobry chodnik
utrzymany należycie i będzie już tego osobiście wówczas pilnował i myśli, że jakieś etapy pierwsze
w przyszłym roku będziemy sobie projektować, jeżeli chodzi o ulicę Głowackiego. Natomiast
sprawę pasów to myśli, że tutaj spowodujemy i postaramy się, żeby ten temat pasów został
załatwiony. Burmistrz poinformował, że przy nim i przy pani naczelnik były te znaki zakrywane
natomiast ludzie przechodzą w miejscach,gdzie nie powinni przechodzić, a kierowcy przejeżdżają
na czerwonym świetle. Dodał, że oczywiście będziemy próbowali walczyć z takimi działaniami, ale
na szerszą skalę będzie to pewnie trudne. Naczelnik Nowak poinformowała, że te drzewa, które są
oznaczone na ulicy Głowackiego ponumerowane to są drzewa, które zostały zgłoszone do wycinki.
Został wyznaczony organ zastępczy do wydania decyzji zezwalającej, jest to Gmina Piekary
Śląskie. Decyzja jest w uzgodnieniu z RDOŚiem, także czekamy. Natomiast, Jeśli chodzi o
przycięcie koron drzew to jest temat, o którym tutaj z Panem prezesem wiemy i prawdopodobnie
w miarę możliwości tutaj wykonamy przycięć tych koron drzew. Jeżeli chodzi o modernizację
chodnika na Głowackiego. Tak jak najbardziej środki zostaną wpisane do projektu budżetu, który
będzie przygotowywany. Jeżeli chodzi o znaki przy centrum przesiadkowym to tutaj tak jak
Burmistrz powiedział , że znaki drogowe, te nowe, które były na ulicy Sobieskiego przed skrętem



na ulicę Plaka one w ogóle zostały zdjęte. Natomiast te inne były zostawione. Jeżeli chodzi o pasy
przy Netto to sprawa jest nam znana. To jest już trzeci rok, kiedy te pasy są. Zostały zlikwidowane
znaki pionowe, natomiast nie zostały usunięte znaki poziome. Każdorazowo zostaje to zapisane w
protokole z objazdu pod względem bezpieczeństwa dróg. Jest to zgłaszane do Powiatowego
Zarządu Dróg, że mają to zrealizować i mają te pasy usunąć. Wielokrotnie żeśmy już
interweniowali w tej sprawie jednak ten problem się pojawia i ma to miejsce. Dodała, że w piątek
był też objazd taki z przedstawicielami ruchu drogowego, więc ich poprosiła, żeby chwilę postali,
żeby policja zobaczyła jak to wygląda. Więc zostało to ponownie zaprotokołowane z uwagami
takimi, żeby niezwłocznie Powiat to usunął i jednocześnie na wysokości, gdzie było dawne
przejście dla pieszych, żeby został na tej wysokości też podwyższony również krawężnik. Jeżeli
chodzi o katastrofę, o której Pan mówił, która miała miejsce kilka lat temu na ulicy Sobieskiego
postępowanie cały czas jest w toku. Jesteśmy w ciągłym kontakcie z kancelarią. W tym tygodniu
również planujemy dalsze spotkanie w tym temacie. Po tym spotkaniu przekaże jakie są ustalenia.
Mecenas Rak dodał, że w ramach uzupełnienia że to musi być oczywiście postępowanie
spadkowe, które polega ostatecznie na ukaraniu uczestników postępowań i dalsze ich prace
trwają. 

9. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący poinformował, że pojawił się temat konieczności organizacji sesji Rady Miasta w
godzinach porannych w MOKu, ponieważ ta sala jest dostępna do godziny 14:30, bo później trwają
zajęcia, a w szkołach nie ma takiej możliwości z przyczyn technologicznych. Pani Sekretarz
sprostowała, że po ustaleniach z dyrektorem, maksymalny czas to 14:00. Przewodniczący
zaproponował, że nie koniecznie musi to być poniedziałek, to może być każdy inny dzień.
Natomiast tutaj pojawiają się kwestie związane z dyspozycyjnością pracowników Urzędu Miasta,
którzy pracują do godziny 15. Przewodniczący poinformował, że najbliższa sesja może będzie 26
października, a jeżeli nie będzie to sesja październikowo-listopadowa odbędzie się 9 lub 16
listopada. Natomiast sesja grudniowa, wstępnie była planowana na 21 grudnia, ale może być w
sylwestra. Radny Sitko poinformował, że jego komisja odbędzie się 12 października o godzinie 10. 

10. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mania ogłosił zakończenie obrad XXIII sesji.


